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Nota van beantwoording Kenaupark-Kinderhuisvest

Geachte commissieleden,

Bijgaand treft u de nota van beantwoording aan voor wat betreft de aanpassingen 
omtrent het project Kenaupark. Ik wil dat u over deze informatie beschikt voor de 
behandeling van het onderwerp in de commissie van 26 april aanstaande.

In de artikelen in het Haarlems Dagblad is opgenomen dat alle partijen ‘zich konden 
vinden in de uitkomsten van het overleg en de voorgestelde maatregelen’. Dat is 
onjuist omdat tijdens de tweede middag met bewoners en ondernemers in 
meerderheid is aangegeven dat men geen afsluiting wenst, maar als een afsluiting 
noodzakelijk is een meerderheid dan voor de noordelijke variant gaat. In de 
informatienota die op uw agenda staat is wel opgenomen dat een deel van de 
ondernemers en bewoners die wij hebben gesproken geen afsluiting wenst.

Vanwege de berichtgeving in de pers wilde ik u dit nog expliciet meegeven. De 
afwegingen waarom volgens de gemeente een afsluiting wel noodzakelijk is, zijn in 
de nota opgenomen. Het college wil vasthouden aan een autoluwer, voor fietsers 
veiliger en groener Kenaupark.

Hoogachtend,

drs. Cora-Yfke Sikkema

Gaarne bij beantwoording ons kenmerk vermelden 
Stadhuis, Grote Markt 2 Haarlem - Telefoon 14 023



Nr Datum Bewoner/Ondernemer Adres Melding Aanvullende info Inhoudelijke reactie

1 20-3-2018 Ondernemer 1 Kenaupark 13 Na jullie voorlichtingsavond vorige week dinsdag zijn wij gaan nadenken over een alternatief plan. In de bijlage ons
voorstel, waarbij wij niet alleen aan onszelf denken, maar ook aan de kwetsbaarheid van voetgangers, invaliden en
fietsers. (zie bijlage verzoek 1)

Is behandeld in het
ondernemersoverleg
op 28 maart jl.

De gemeente begrijpt de wens om de Tuinstraat te ontlasten en de verkeerssituatie in deze straat terug te brengen naar de oude
situatie. De gemeente heeft deze wens overgenomen en verwerkt in het definitieve voorstel. Uiteraard vindt de gemeente het
belangrijk dat woningen en bedrijven bereikbaar zijn en dat de bedrijven vindbaar zijn. Ook moeten alle bedrijfspanden met een
vrachtwagen bereikbaar zijn. Naar aanleiding van het overleg met een groep ondernemers en enkele omwonenden d.d. 28
maart, heeft de gemeente het voorstel om het Keaupark aan de zuidkant af te sluiten heroverwogen. In het definitieve voorstel
zijn  de panden goed bereikbaar en is het veiliger voor fietsers en voetgangers.

2 20-3-2018 Ondernemer 2 Kenaupark23 Hierbij geef ik u mijn reactie op het memo dat is opgesteld naar aanleiding van de inloopsessie over het kenaupark.
Onze cliënten/medewerkers hebben ook veel moeite het kantoor te bereiken. Het is inderdaad bijna te gek voor
woorden dat er zo veel gedaan wordt voor fietsers en het zo lastig wordt gemaakt voor auto’s. Lijkt mij een
disproportionele bevoordeling. Het laatste stuk kruisweg vanaf het station naar de parklaan, is alleen nog voor
fietsers (en bussen, dat dan weer wel).  De oversteek aldaar is alleen voor fietsers. Straks de westelijke
doorgangsroute ook alleen voor fietsers. Auto’s moeten zich door de krappe Tuinstraat wurmen. Dat is toch bijna niet
meer uit te leggen (behalve aan de fietsersbond waarschijnlijk). Mijn idee zou juist zijn om ofwel het kenaupark
vanuit de richting van het viaduct (bij het water) toe te staan. Dat zal wrs niet lukken aangezien die hele kant van het
park luw moet blijven. De weg is daar echter breed genoeg voor zowel auto’s (zelfs twee richtingen) als
fietsers.Alternatief is dan wat mij betreft (in aanvulling op uw plaatje op blz 3) om auto’s komend vanaf de
kinderhuissingel ook de gelegenheid te geven linksaf te slaan naar het kenaupark bij het begin van de parklaan (dus
vanuit beide richtingen). Daar ligt nu al flink wat asfalt dat voor die afslag kan worden aangewend. Is dat een
(aanvullend) idee?

Is behandeld in het
ondernemersoverleg
op 28 maart jl.

De gemeente begrijpt de wens om de Tuinstraat te ontlasten en de verkeerssituatie in deze straat terug te brengen naar de oude
situatie. De gemeente heeft deze wens overgenomen en verwerkt in het definitieve voorstel. In dit voorstel ligt de afsluiting aan
de noordwestkant van het Kenaupark. Het gebied inrijden kan via de Kruisstraat - Rozenstraat en via de Parklaan - Kenaupark-
oost.  Er is inderdaad gekozen om het park autoluw te houden. Dit wordt bereikt met een afsluiting voor doorgaand verkeer.

3 23-3-2018 Bewoner 1 Kenaupark 5 Beste Gemeente, Graag maak ik nogmaals van mogelijkheid gebruik om mijn visie op de herinrichting van het
Kenaupark te geven. Ik was aanwezig bij de bijeenkomst op 13 maart en heb daar ook mijn mening gegeven.
Daarnaast was ik één van buurtbewoners die bezwaar heeft gemaakt op het originele plan voor het Kenaupark. Naast
de argumenten van de fietsenbond hebben toen een aantal bewoners zich ook uitgesproken tijdens de bijeenkomst
in de raadzaal. Met name de verslechtering van de veiligheid was hierin een belangrijk punt. De gemeente heeft al
deze argumenten naast zich neergelegd en de verkeerssituatie, die in de oude situatie uitermate geschikt en veilig
was, veranderd. Dit alles voor een strook van 1 meter extra groen bij het park met als reden een upgrade van het
park. Ik denk dat als upgrade van het park de belangrijkste drijfveer was dat er beter gekeken kan worden naar alle
verslaafden en daklozen die dag in dag uit het park vervuilen en onveilig maken. Dat zelfs busjes betaald door de
belastingbetaler hier de daklozen ophalen zorgt ervoor dat park steeds meer door daklozen / verslaafden wordt
gebruikt en niet de status heeft van een stadspark dat wij allen wensen. Terugkomend op de verkeerssituatie: de
huidige situatie is ontstaan als een noodmaatregel omdat de gemeente eigenwijs toch zijn eigen plan trok en niet
heeft geluisterd naar alle bezwaren van bonden en bewoners. Het is dan nu een te gemakkelijke keuze om deze
situatie te continueren en als uiteindelijke inrichting vast te stellen. Deze situatie zorgt voor een slechte
bereikbaarheid van de wijk en een onveilige situatie op de T-splitsing Kinderhuissingel, Kenaupark en Parklaan. En
last but not least een overbelasting van de smalle Tuinstraat die niet geschikt is als toegangsweg naar een wijk. Vraag
blijft nog steeds de vraag waarom wordt er niet terug gegaan naar de oude situatie waar iedereen blij mee was. De
oude situatie had de volgende voordelen: - Goede bereikbaarheid van de buurt, ook voor vrachtwagens- Tuinstraat
was een plek die gebruikt werd door voetgangers, fietsers en af en toe een auto van een bewoner. Hierdoor was het
een rustige straat waarin zelfs kinderen konden spelen.- Door de aanwezigheid van de fietspaden aan de noord /west
kant van het park was er een veilige fiets route van noord naar het centrum voor het grootste deel afgescheiden van
de auto rijbaan.- Door de voorrangssituatie van de Kinderhuissingel/Kenaupark t.o,.v. de parklaan was het
gemotoriseerde verkeer komende van het bolwerk verantwoordelijk voor de veiligheid van de fietser komende vanaf
het  bolwerk e.q. moest voorrang verlenen aan de fietsers Ik hoop dat ik hiermee mijn visie op de verkeerssituatie in
het Kenaupark heb kunnen weergeven.

De gemeente begrijpt de wens om de Tuinstraat te ontlasten en de verkeerssituatie in deze straat terug te brengen naar de oude
situatie. De gemeente heeft deze wens overgenomen en verwerkt in het definitieve voorstel. Om het park autoluw te maken en
te zorgen voor een verkeersveilige situatie, is het van belang dat doorgaand autoverkeer  niet langer door het gebied rijdt.
Doorgaand verkeer is verkeer dat zijn herkomst en bestemming niet heeft in het gebied rond het Kenaupark. Een afsluiting voor
autoverkeer is hiervoor de beste maatregel. Uiteraard moeten woningen en bedrijven bereikbaar zijn (ook met een
vrachtwagen). Naar aanleiding van een vervolgoverleg op 28 maart 2018 met een groep ondernemers en enkele omwonenden,
heeft de gemeente het voorstel voor een afsluiting aan de zuidzijde heroverwogen. De gemeente kiest er niet voor om volledig
terug te gaan naar de oude situatie.  De gemeente wil dat het Kenaupark groener, autoluw en veiliger wordt. Dit resultaat wordt
bereikt met de afsluiting aan de noordzijde. In het definitieve voorstel zijn alle panden goed bereikbaar. De verkeersveiligheid op
de T-splitsing Kenaupark-west - Kinderhuisvest wordt gewaarborgd doordat er vanuit het Kenaupark alleen rechts afslaand
autoverkeer naar de Kinderhuisvest is. Voor fietsers wordt een middeneiland gecreëerd dat breed genoeg is om in het midden op
te stellen en in twee keer over te steken.

4 27-3-2018 Ondernemer 3 Kruisweg 34-36 Ik heb onderzoek gedaan bij vrachtwagenchauffeurs en bij Gomes Trucks, de Mercedes Benz Truck dealer van Noord
Holland. De huidige trucks die gebruikt worden door horecaleveranciers, linnenleveranciers en de grotere
leveranciers,  maar ook de vuilniswagens zijn over het algemeen circa 3.80 mtr en hoger. Een enkele is 3.70.Viaduct
Kruisweg is 3.70 mtr en viaduct  Verspronckweg is 3.80 mtr. Kortom, voor een aantal normaal laad/los verkeer
onneembaar. Tuinstraat draai vanaf Parklaan is haast ondoenlijk en voor deze vrachtwagens te smal ivm geparkeerde
auto’s. Kortom, al langere tijd (minstens een jaar) kan laden en lossen hier alleen maar gebeuren indien
vrachtwagens zich niet aan de regels houden…………………Ben eigenlijk wel verbaast door de uitspraken als “dan rijden
vrachtwagens vanuit de stad maar rond via Spaarne en Bolwerk naar de viaducten” of , “nemen maar rotonde
Verspronckweg/ Julianalaan en dan terug naar de viaducten”. Dit is voor veel vrachtwagens niet eens haalbaar.
Kortom, dit geeft nu niet zo heel veel vertrouwen in de voorgestelde alternatieven. Ik sta er nog steeds positief in,
maar hoop wel op haalbare, deskundige voorstellen. Tot morgen,

Is behandeld in het
ondernemersoverleg
op 28 maart jl.

U heeft gelijk dat in de huidige situatie sprake is van een onduidelijke en onwenselijke situatie. Uiteraard vindt de gemeente het
belangrijk dat in de nieuwe situatie de bedrijfspanden bereikbaar zijn met een vrachtwagen. Naar aanleiding van het overleg met
een groep ondernemers en enkele omwonenden d.d. 28 maart, hebben we ons voorstel heroverwogen. In het definitieve
voorstel zijn alle panden goed bereikbaar.



5 28-3-2018 Ondernemer 4 Kenaustraat 3 Ik ben erg blij dat jij ons wilt vertegenwoordigen bij de Gemeente Haarlem in verband met de onmogelijke verkeers
situatie rondom het Kenaupark. Als directeur van een van de grootste buitenmedia bedrijven van Nederland ben ik er
trots op in Haarlem gevestigd te zijn. In totaal werken bij NPB Media 80 mensen. NPB Media is een dienstverlenend
bedrijf, we worden dagelijks bezocht door vooraanstaande Nederlandse bedrijven en gemeenten. Sinds de afsluiting
van het Kenaupark is de bereikbaarheid van ons bedrijf uitermate problematisch geworden. Bezoek moet dagelijks
vaak 20 minuten (en langer!) rond dolen voordat ze ons pand aan de Kenaustraat hebben bereikt. Vol adrenaline en
ergernis komt ons bezoek dan binnen wat bijzonder vervelend is. Klanten geven steeds vaker aan niet meer in
Haarlem te willen afspreken. Het kost ons naast ergernis dus ook ook nog eens heel veel tijd. Dat kan toch niet de
bedoeling zijn? Als deze situatie niet verandert zullen wij na tientallen jaren in Haarlem serieus overwegen Haarlem
te verlaten voor een stad die  normale toegangswegen faciliteert. Ik hoop dat het zover niet hoeft te komen, want
ons bedrijf hoort bij Haarlem en ook onze mensen wonen voor het overgrote deel in Haarlem. Het zou voor hen een
ramp zijn als we op basis van de recent ontstane ronduit krankzinnige infrastructuur Haarlem moeten verlaten. Ik
weet dat diverse andere ondernemers in de buurt hier precies hetzelfde over denken. Graag hoor ik wat ik verder
aan initiatief kan nemen samen met jou en alle andere ondernemers aan het Kenaupark, want deze onmogelijke
situatie kan en mag niet veel langer duren.

Uiteraard vindt de gemeente het belangrijk dat alle woningen en bedrijven bereikbaar zijn en dat de bedrijven vindbaar zijn. Naar
aanleiding van het overleg met een groep ondernemers en enkele omwonenden d.d. 28 maart, hebben we ons voorstel
heroverwogen. In het definitieve voorstel zijn alle panden goed bereikbaar.

6 28-3-2018 Bewoner 2 Als buurt zijn we aan het onderzoeken welke stappen we kunnen of moeten ondernemen, om de situatie inzake het
Kenaupark te kunnen sturen of (terug) te veranderen, tegelijkertijd zijn we natuurlijk proactief bezig en zoeken mee
naar een oplossing die voor allen naar redelijke tevredenheid is. Vanuit die gedachte stuur ik alvast een voorstel waar
de buurt zich in kan vinden (buurtoverleg 26/3). Natuurlijk gaan er stemmen op om de situatie naar de staat van
2016 terug te brengen, maar een meerderheid hoopt dat er een elegante oplossing mogelijk is. Graag komen wij (B.
Douglas, S.v. Manen) het voorstel toelichten. We hopen dat de hr. Rood van de Fietsersbond hier ook bij zou willen
zijn. De bijlage bestaat uit, -voorstel rijrichting. Kenau 2 -overzicht in en uit. Kenaupics -overzicht Tuinstraat.
Tuinstraat situatie -overzicht park. Situatie park (slechts ter info)

Is behandeld in het
ondernemersoverleg
op 28 maart jl.

De gemeente begrijpt uw zorgen over de bereikbaarheid van de panden in het gebied rond het Kenaupark. Naar aanleiding van
het overleg met een groep ondernemers en enkele omwonenden d.d. 28 maart, heeft de gemeente het voorstel heroverwogen.
In het definitieve voorstel zijn alle panden goed bereikbaar. De gemeente kiest echter niet voor om volledig terug te gaan naar de
oude situatie.  De gemeente wil dat het Kenaupark groener, autoluw en veiliger wordt. Dit resultaat wordt bereikt met de
afsluiting aan de noordzijde.

7 3-4-2018 Bewoner 3 Korte Herenstraat 6 De Werkgroep Bewoners heeft mij gevraagd u rechtstreeks te benaderen over de U-Turn op de Parklaan. Ik ga mee
met de werkgroep van de bewoners om de afsluiting van Kenaupark te voorkomen als oplossingen van de andere
straten uit verleden in stand blijven zoals Tuinstraat en Korte Herenstraat. Ik hoop dat nadat Kenaupark qua rij-
richting volledig is afgerond met het voorstel vd bewoners dat deTuinstraat weer in oude sitiuatie wordt hersteld en
ontsluiitng weer plaatsvindt via de Korte Herenstraat . Dit was ook ooit een perfecte oplossing om nieuw sluipverkeer
en hard rijden in de daarvoor ongeschikte Tuinstraat te voorkomen.Wat ik met deze email onder aandacht wil
brengen, na wat discussie met verkeersregelaars toen de hoek Nassaulaan/Parklaan een chaos werd vanwege de
slechte doorstroming, dat de U-turn, die daar nu ligt van Parklaan West weer terug naar Oost in stand zou moeten
blijven voor het kruispunt nog met de Nassaulaan. Dit voorkomt dat er veel bewoners-verkeer Tuintraat, Kenaustraat
en Korte Herenstraat wordt gegenereerd. Bewoners die nu gewend zijn via het station naar Parklaan te rijden alsnog
het gehele Kenaupark rond moeten rijden om de stad via Parklaan in Oostelijke richting te verlaten. Ik kan u zeggen
dat veel bewoners nu 2-4 keer per dag van en naar huis gaan en, bij het zoeken naar een geschikte parkeerplaats,
dan het verkeer rond het Kenaupark onnodig zwaar gaan belasten en meerdere keren de diverse Kruispunten gaan
moeten passeren. Dit kan voorkomen worden met handhaving van de U-turn in de Parklaan en geeft een veel veiliger
oversteek ook bij de Nassaulaan/Kenaupark voor de diverse weggebruikers, met name de fietsers en voetgangers. Ik
hoop dat bijgaand plaatje beetje duidelijk is. De blauwe route is de huidige (en toekomstige) de WIJK-IN route van de
bewoners van Tuinstraat, Kenaustraat en Korte Herenstraat (meer dan ca 50-70 woningen). En de rode dunne lijn de
WOONWIJK-UIT route zoals we die gewend zijn, Daar hoeft niets aan veranderd te worden. Ook niet na de
aanpassing van het Kenaupark. Ik hoop dat ik hiermee heb kunnen bijdragen aan een prettige woonsituatie in de
leukste stad van Nederland! Want wat wel duidelijk is dat vwb het Kenaupark geen afsluiting moet komen. We
worden soms een beetje gek van doelloos rondrijden om je huis te bereiken en weer te verlaten. Er wonen een hoop
mensen en gezinnen met kinderen. De Tuinstraat trekt op dit moment door de tijdelijke afsluiting van Kenaupark veel
te veel verkeer en kinderen kunnen er bijna niet meer spelen zoals dat eerst wel was, elke paar minuten komt er nu
wel een auto langs. Ja... er wonen echt mensen daar, met opgroeiende kinderen. maar ook veel oude mensen, en dat
willen we graag zo houden. Het is er erg prettig wonen.De tijdelijke situaties worden nu hopelijk snel definitief.

De gemeente begrijpt de wens om de Tuinstraat te ontlasten en de verkeerssituatie in deze straat terug te brengen naar de oude
situatie. De gemeente heeft deze wens overgenomen en verwerkt in het definitieve voorstel. Verkeer dat uit de Kruisweg komt
en in oostelijke richting via de Parklaan de stad uit wil rijden, kan keren op het kruispunt Kenaupark-Parklaan-Zijhuizen. Een
aparte keermogelijkheid eerder op de Parklaan, zoals u voorstelt, is niet nodig en past niet bij de gebiedontsluitende functie van
de Parklaan. Op gebiedsontsluitingswegen is het uitgangspunt om het aantal aansluitingen te beperken, omdat de nadruk ligt op
doorstroming van het gemotoriseerde verkeer.



8 6-4-2018 Bewoner 1 Beste leden van het actiecomité Kenaupark, Naar aanleiding van mijn mail naar knip-kenaupark@haarlem.nl kreeg ik
gisteren onderstaande mail terug. Tijdens mijn telefonisch overleg met mevrouw Kippersluis daarna bleek dat wij
achterlopen qua informatie. Het is heel spijtig dat de gemeente niet een afvaardiging van de bewoners in het traject
heeft mee genomen want de door ons uitgevoerde acties tot nu moeten weer worden teruggedraaid omdat wij over
verouderde informatie van de gemeente beschikten. De gemeente heeft het plan zoals wij het hebben
gepresenteerd in ons A4tje namelijk al weer losgelaten en hebben nu gekozen voor een variant met een afsluiting
aan de Noord Oost kant van het park (ter hoogte van de roze villa). Ik ben blij dat ze zijn afgestapt van de huidige
situatie maar vind het onbegrijpelijk dat er gelijk voor een afsluiting van het park wordt gekozen. In het telefoon
gesprek heb ik voorgesteld dat het een goed idee is om het eerst zonder afsluiting te proberen (en is ook een stuk
goedkoper) maar mevrouw Kippersluis maakte duidelijk dat de gemeente het park nu zo snel mogelijk klaar wil
hebben en dat ze niet weer een mogelijke aanpassing wilden. Het was duidelijk dat ze voor een variant hadden
gekozen en hieraan geen aanpassingen meer wilden hebben. Ook als het een goede aanpassing is die de situatie
alleen maar beter maakt. Onbegrijpelijk! Wat ik nu wil doen is het volgende: Woensdag zal het gemeente plan
openbaar worden gemaakt. Ik denk dat het voor ons handig is dat we daarna het A4tje aanpassen en de
handtekeningen actie starten specifiek tegen de afsluiting van de Noord Oost kant.Waarschijnlijk zit in het gemeente
plan ook al de omdraaiing van de rijrichting en is de situatie van de tuinstraat weer teruggebracht naar de oude
situatie, zijnde van twee kanten erin en eruit via de korte herenstraat. De handtekeningen hoop ik in de week voor
26 april aan de wethouder Sikkema aan te bieden, iedereen die mee wil is meer dan welkom. Zo gauw ik het plan van
de gemeente heb ontvangen zal ik het doorsturen naar jullie.

Aan de afzender
aangegeven dat er bij
de griffie een afspraak
gemaakt kan worden
om de handtekeningen
te overhandigen.

De gemeente wil dat het Kenaupark groener, autoluw en veilig wordt en bereikbaar blijft. Dit resultaat wordt bereikt door
doorgaand gemotoriseerd verkeer niet toe te staan, maar wel bereikbaar te houden voor bestemmingsverkeer. De gemeente
kiest voor  een knip voor gemotoriseerd verkeer aan de noordzijde. Dat is de enige manier om ervoor te zorgen dat doorgaand
verkeer door de wijk en langs het park niet meer mogelijk is en om het park veilig voor fietsers en voetgangers te maken.

9 6-apr-18 Bewoner 4 Het is al maanden een zooitje om het Kenaupark te bereiken. Haarlem heeft het experiment te gast bij de fietser
gemaakt in de kruisstraat en dat werkt perfect. De automobilist heeft respect voor de fietser en de fietser voelt zich
veilig om te fietsen naar de stad. Waarom niet deze mogelijkheid ook zo creeren op het Kenaupark. Veiligheid voor
de fietser, en wederzijds respect voor elkaar en betere bereikbaarheid zonder overtredingen maken naar het
Kenuapark. Bereikbaarheid is voor de ondernemers en leveranciers aan het Kenuapark van levensbelang. De
ondernemers raken hierdoor financieel gedupeerd en denk dat de gemeente Haarlem hierbij gebaat is.

De gemeente heeft nadrukkelijk gekeken naar de mogelijkheden voor het realiseren van een fietsstraat (zoals de Kruisstraat). De
hoeveelheid doorgaand verkeer door het Kenaupark-west was hiervoor echter veel te hoog, waardoor een fietsstraat op deze
locatie niet goed zou kunnen functioneren. Daarom is gekozen voor een maatregel waarmee doorgaand gemotoriseerd verkeer
langs het park en door de wijk onmogelijk wordt gemaakt. Uiteraard wil de gemeente de bereikbaarheid van de woningen en
bedrijven waarborgen. Daaraan wordt met het definitieve voorstel  voldaan.

10 9-4-2018 Bewoner 5 Hi Babs, super bedankt voor de terug koppeling.  Per ons app contact - even eek klein correctie in jou email - de
Gemeente steld momenteel voor om de noord-west hoek van de Kenau Park (ipv noord-oost) af te sluiten (richting
de tunnel). Ik ben benieuwd naar de informatie die a.s. woensdag wordt bekent gemaakt.

Zie antwoord 8

11 9-4-2018 Bewoner 3 Babs/Simon, Ik bedenk mij nu ook dat ook alleen volstaan zou kunnen worden met een rechtsaf verbod vanuit
Kenaupark naar tunneltje. Zijn dan niet alle bezwaren over sluipverkeer en opstoppingen/afsluiting niet uit de lucht
of is dit vloeken in de kerk..แ? Het is dan wel redelijk beperkt maar wij kunnen nog steeds uit het Kenaupark via
Kinderhuissingel alle kanten op. Enige is dat tunneltje lastiger wordt maar wat mij betreft te overzien qua ontsluiting
en bereikbaarheid. Maar ik ben benieuwd ook naar woensdag. Waarom niet eerder bekend maken? Hebben ze iets
te verbergen nog?

Een rechtsafverbod is niet/nauwelijks te handhaven en fysiek lastig onmogelijk te maken. Dat betekent dat naar verwachting het
verkeer dan toch rechtsaf zal slaan en dat doorgaand verkeer deze route snel weer weet te vinden. Bovendien blijft, ook als een
rechtsafverbod zou worden gerespecteerd, een doorgaande verbinding in stand. Zo wordt het Kenaupark niet groener, autoluw
en veiliger. Met het huidige voorstel om gemotoriseerd verkeer niet toe te staan, wordt dit resultaat wel bereikt. Ook blijven de
panden bereikbaar voor bestemmingsverkeer.

12 12-4-2018 Bewoner 5 Nu nog benieuwder naar de alternatieven voor de routing die we zouden krijgen en nog benieuwder naar de voorkeur daarin.Of
ligt dat nog open.
P.s. Misschien een idee om, wanneer de afsluiting aan de noordzijde komt, dit te doen met een beweegbare paal plus pasje voor
de bewoners zodat we het park ook aan de noordzijde kunnen verlaten wanneer we de stad uit willen. Scheelt een hoop
omrijden en is dus ook een stuk milieuvriendelijker.

Het is een mogelijkheid om de afsluiting aan de noordzijde vorm te geven door middel van een beweegbare paal met selectieve
toegang. Het voordeel hiervan is dat bewoners (en eventueel) werknemers kunnen blijven uitrijden via de noordkant. Zij zouden
met een pasje of transponder de poller kunnen laten zakken. Groot nadeel van een dergelijk systeem zijn echter de kosten voor
realisatie, beheer en onderhoud en risico’s op storingen. Daarnaast is een nadeel dat het kruispunt met de Kinderhuissingel dan
in stand moet blijvenvoor een zeer beperkt aantal auto’s. Bovendien kunnen mensen die minder goed lokaal bekend zijn, de
straat per ongeluk inrijden en vervolgens voor de poller stil komen te staan en de doorgang blokkeren. Al met al vindt de
gemeente deze nadelen niet opwegen tegen de voordelen van iets minder omrijden.

13 13-4-2018 Bewoner 2 Het is niet zo dat dit plan gedragen wordt door bewoners en ondernemers. Zelf vind ik dat de bewoners gewoon respectloos
worden behandeld. Het is duidelijk dat dit een hoofdpijn traject is voor de verantwoordelijke van dit project, en dat daarbij nogal
kort door de bocht wordt gehandeld lijkt duidelijk. Hoekige communicatie, valse beloftes en geen reacties vanuit Knip daar waar
wel belooft. Optie om geen afsluiting te hebben in noord lijkt ook niet te zijn onderzocht. Nog steeds zitten er fouten in het plan
zoals gepresenteerd. Klant, bezoek, patient, die vanaf Rozenstraat binnenkomt kan nog steeds Kenaupark kant Oost,
Kenaustraat, niet bereiken. Of wellicht is dit het laatste stukje bewoner/ondernemer pesten!

De gemeente vindt het belangrijk dat in de nieuwe situatie de (bedrijfs)panden bereikbaar zijn. Naar aanleiding van het overleg
met een groep ondernemers en enkele omwonenden d.d. 28 maart, hebben we ons voorstel heroverwogen. In het definitieve
voorstel zijn alle panden goed bereikbaar.



14 14-4-2018 Bewoner 6 Geachte heer van Es, Vanmorgen trof ik een schrijven aan gericht aan de “Bewoners en ondernemers van Kenuapark en
omgeving”. Tot mij grote spijt (zeg maar verdriet) merk ik hierbij op dat onderstaand schrijven geen enkele invloed heeft gehad
op de besluitvorming rond het autoluw maken van (de omgeving) van het Kenaupark. Ik besef terdege dat elke maatregel in het
kader van het autoluw maken van de binnenstad ergens “pijn” gaat doen. Echter de oplossing die men nu meent gevonden te
hebben en als zodanig uitgelegd in het schrijven pakt wel ‘heel” nadelig uit voor de bewoners van de Korte Herenstaat. In het
schrijven wordt dan wel héél opgewekt vermeld dat alle adressen eenvoudig te bereiken zijn, maar voor de bewoners van de
Korte Herenstraat geldt dat absoluut niet. Er wordt aangegeven dat vanuit (Noord)-westelijke richting de bestaande
toegangsroute via Staten Bolwerk, Kruiswegviaduct en Rozenstraat beschikbaar blijft. Dat kan dan zo zijn, maar kunt u mij
vertellen hoe wij dan de route moet vervolgen naar de Korte Herenstraat als er voor de Tuinstraat vanaf de Kenaustraat een inrij-
verbod geldt? Met andere woorden: Geen enkel woonadres in de Korte Herenstaat is eenvoudig te bereiken. Er zit voor ons niets
anders op om bij het Staten Bolwerk helemaal door te rijden naar het Spaarne, dan (na 300 meter) rechtsaf de Parklaan in en
deze helemaal uitrijden en voor het Kenaupark rechtsaf de Tuinstaat in. Ik begrijp niet wat daar zo “eenvoudig” aan is, temeer
daar men in onderstaand schrijven hierop attent is gemaakt. Kennelijk heeft men geen enkele boodschap aan de brave burger
die reële bezwaren kenbaar maakt, los van het feit dat door dit besluit nu niet bepaald milieuvriendelijk zal uitpakken door
onnodige C02 uitstoot. Ik hoop dat u toch nog een keer wil bezien of er voor het bestemmingsverkeer naar de Korte Herenstraat
een uitzondering gemaakt kan worden voor het inrijverbod van de Tuinstraat uit westelijke richting. En ook hoop ik op een wat
meer persoonlijke reactie op dit en mijn vorige schrijven.
Bericht aan projecten@haalem.nl (17 februari 2018 14:49):
Geachte heer, mevrouw,Langs deze weg maak ik graag gebruik om melding te maken van de overlast die wij als bewoners van de
binnenstad (stationsbuurt) ervaren m.b.t. het project “Autoluwe Binnenstad”.Nadat wij maandenlang geconfronteerd met
opbrekingen van de Kinderhuissingel, Kenaupark en Parklaan blijkt nu dat dit geen incident was, maar ons permanent hinder
gaat bezorgen.Ter illustratie schets ik u het volgende:Ik woon in de Korte Herenstraat, maar als ik met de auto bijvoorbeeld naar
de (omgeving) Verspronckweg wil kan dat alleen maar door een idioot stuk om te moeten rijden.
Mogelijkheid-1. Via de Kruisweg, naar de Parklaan, langs het Kenaupark naar de Kinderhuissingel en Zijlvest,dan rechtsaf de
Zijlsingel op, linksaf de Zijlweg op en na 500 meter! rechtsaf de Julianalaan op.Daarna kom ik via de Korte Verspronckweg pas op
de rotonde bij de Verspronckweg.
Mogelijkheid-2. Via de Kruisweg, naar de Parklaan, en bij het Kenaupark omdraaien (gevaarlijke situatie) naar de andere
rijrichting van de Parklaan. Dan de Parklaan helemaal af tot aan het Spaarne.Bij de Hooimarkt linksaf en dan bij de N200 linksaf
het Prinsen Bolwerk op (wat dus eigenlijk niet mag!).Vervolgens achter het station langs (ook zeker 500 meter) over de Staten
Bolwerk tot ik eindelijk de Verspronckweg op kan.In beide gevallen rijd ik minimaal 15 minuten om stoot ik heel wat CO2
vervuiling uit.Ook hier geldt dan dat ik In beide gevallen minimaal 15 minuten om moet rijden en ik heel watCO2 vervuiling
uitstoot.Mijn vraag is dan ook waarom de gemeente tot het onzalige besluit is gekomen de weg langs het Kenaupark tot aan de
Kenaubrug af te zetten voor autoverkeer?Maar het wordt nog gekker als ik komende van de Velsertunnel via de Versprockweg
naar mijn woning in de Korte Herenstaat wil.Van de Verspronckweg kan ik nog wel rechtdoor over de Staten Bolwerk en dan

Onderwerp Autoluwe
Binnenstad, dit is een los
staand project  maar
betreft ook Kenaupark
daar naar de huis aan
huis brief verwezen
wordt.

De gemeente begrijpt de zorgen van u en andere bewoners in de Korte Herenstraat. Naar aanleiding hiervan (en naar aanleiding
van  vragen en verzoeken van bewoners in de Tuinstraat) is in ons definitieve voorstel de verkeerscirculatie in de Tuinstraat en
Korte Herenstraat weer teruggebracht naar de oude situatie. U kunt uw woning dus zowel bereiken vanuit de noordkant (via
Rozenstraat - Kenaustraat - Tuinstraat), als vanuit het zuiden (via de Tuinstraat).

15 17-4-2018 Ondernemer 1 Kenaupark 13 Ik maak mij erg zorgen over de bereikbaarheid van de bedrijven aan het Kenaupark. In de prachtige, monumentale panden, zijn
vooral bedrijven gehuisvest. Logisch want het onderhoud van deze panden is een kostbare zaak. De slechte bereikbaarheid zal
ervoor zorgen dat bedrijven zich elders gaan huisvesten en dat zal leiden tot verval van panden. Ik denk dat het Handelsbanken
kantoor Haarlem en F. van Lanschot bankiers vorig jaar nooit de beslissing genomen zouden hebben om zich aan het Kenaupark
te vestigen als ze jullie plannen over "de Knip" zouden hebben geweten.

Uiteraard vindt de gemeente het belangrijk dat bedrijven bereikbaar en vindbaar zijn. Naar aanleiding van het overleg met een
groep ondernemers en enkele omwonenden d.d. 28 maart, heeft de gemeente het voorstel heroverwogen. In het definitieve
voorstel zijn alle panden bereikbaar en vindbaar. De afsluiting voor gemotoriseerd verkeer zorgt ervoor dat doorgaand verkeer
niet langer door het Kenaupark kan rijden. Hierdoor verbetert de verblijfskwaliteit en de verkeersveiligheid. Voor verschillende
panden geldt dat automobilisten bij het aankomen en/of wegrijden een andere route moeten rijden dan in het verleden. Mede
afhankelijk van de exacte herkomst en bestemming is de omrijtijd maximaal circa 2 à 3 minuten.

16 17-4-2018 Ondernemer 1 Kenaupark 13 Tijdens de ondernemersbijeenkomst op woensdag 28 maart is er door Ans Kippersluis beloofd dat de borden Bedrijven
Kenaupark op het Staten Bolwerk (west-oost richting, naar het Kruisweg viaduct) en op de Parklaan naar de Tuinstraat zeer snel
zouden terugkomen (ook voor de tijdelijke situatie). Zij heeft beloofd direct de aannemer hiervoor opdracht te zullen geven. Zie
notulen!!! Helaas, tot op heden, geen resultaat!

De aannemer Arcadis/Kroeze heeft opdracht gekregen de tijdelijke gele verwijsborden terug te plaatsen op de genoemde
locaties (17-04-2018)


